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кі методи на ВАш погляд доцільно додати?5 ответов 

- 

На мій погляд нічого додавати не потрібно, всього достатньо. 

Методів достатньо і для заняття і для перевірки знань 

Я вважаю що всі методи які застосовані у вивчені предмету чітко підходять для 

засвоєння матеріалу. 

Які методи, на ВАш погляд, були зайвими?6 ответов 

- 

На мою думку, немає зайвих методів 

На мій погляд усі методи є доречними 

Всі методи були доцільними. 

все було доцільно 

Зайвих методів у вивчені не було, при застосуванні всі позицій знання засвоювалися 

краще. 



 

 

 



 
 

 
 
Які теми доцільно додати в зміст дисипліни?5 ответов 

- 

Усі можливі ситуації були проговорено впродовж 4 років навчання, тому не можу дати 

рекомендації. 

«Розкриття та модернізація сучасних тем в Україні у хореографічному мистецтві» 

- 

Всі теми ідеально підібрані, надається цілком чітка, зрозуміла інформація. 

 
Які теми Ви не засвоїли?5 ответов 



Намагаюся все засвоїти 

В кожній темі я засвоїла певний матеріал, але теми теоретичні давались складніше ніж 

практичні. 

Усі теми засвоєні. 

- 

Був засвоєний весь матеріал але не обійшлося без деяких труднощів, які були вирішені за 

допомогою самостійного опрацювання або з допомогою викладача. 

Які теми для Вас були найбільш цікавими?6 ответов 

Всі цікаві 

Усі теми практичного застосування 

«Танцювальна терапія» 

Створення вокально-хореографічної постановки 

Теорія і методика роботи з дитячим хореографічним колективом 

Перегляд та аналіз хореографічних постановок. Творчий задум хореографічного твору. 

Робота з виконавцями. 

Які пропозиції Ви б надали викладачу для покращення викладання даної 

дисципліни?5 ответов 

Все задовольняє, дякую за вашу працю 

Підготовка до роботи в дитячому садочку; виконавча робота за кордоном; 

Більше актуалізирувати нові, сучасні матеріали, які працюють не на папері а в житті! 

Пропозицій немає. Вистачає як і теорії ( пояснення від А до Я) так і практики ( завжди 

можна звернутися за консультацією). 

Пропозицій не маю, просто хотілося подякувати за виконану роботу, дякую. 

 

 



 

 


